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Abstract (en)
A cooling system for printing plates for cooling the surface (4) of a rotating cylindrical printing plate (6) of a printing machine. A cooling-air fan beam
(2) extends along the printing-plate surface (4) and blows cooling air onto the printing-plate surface (4) in order to keep its temperature at a desired
value. The blower-air beam (2) comprises at least one heat exchanger (52) and at least one fan (60) as well as at least one air-return duct (20, 22),
said elements together forming a cooling-air circulation by means of which the air blown onto the printing-plate surface (4) is fed to the air inlet side
of the heat exchanger and, mixed with fresh air if appropriate, is blown by the fan (60) back through the heat exchanger (52) onto the printing-plate
surface (4). The blower-air beam (2) constitutes an energy-saving, compact constructional unit for cooling the printing-plate surface (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Druckplatten-Temperierungssystem zur Temperierung der Oberfläche (4) einer rotierenden zylindrischen Druckplatte (6) einer Druckmaschine.
Ein Kühlluft-Gebläsebalken (2) erstreckt sich längs über die Druckplattenoberfläche (4) und bläst Kühlluft auf die Druckplattenoberfläche (4), um
deren Temperatur auf einem gewünschten Wert zu halten. Der Blasluftbalken (2) enthält mindestens einen Wärmetauscher (52) und mindestens ein
Gebläse (60) sowie mindestens einen Luftrückführkanal (20, 22), welche Elemente zusammen einen Kühlluftkreislauf bilden, durch welchen die auf
die Druckplattenoberfläche (4) geblasene Luft zur Lufteinlaßseite des Wärmetauschers zurückgeführt und, gegebenenfalls vermischt mit Frischluft,
vom Gebläse (60) wieder durch den Wärmetauscher (52) hindurch auf die Druckplattenoberfläche (4) geblasen wird. Der Blasluftbalken (2) stellt
eine energiesparende kompakte Baueinheit zur Temperierung der Druckplattenoberfläche (4) dar. <IMAGE>
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